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1. VOORWOORD 
 
 
 
Beste CDA leden, 
 
 
Voor U ligt het jaarverslag 2009 van het CDA Halderberge. 2009 was het jaar 
waarin de procedures en de werkzaamheden ten behoeve van de 
gemeenteraadsverkiezingen op 3 maart 2010 zijn doorlopen en afgerond. 
Het CDA Halderberge heeft de klus op 3 maart geklaard, ondanks de val van het 
kabinet Balkenende IV over de kwestie Afghanistan. Hierdoor werden landelijke 
discussies plotseling onderdeel van de campagne rond de 
gemeenteraadsverkiezingen. Het positieve gevoel dat bij ons heerste, werd 
hierdoor licht aangetast. We scoorden echter een geweldige verkiezingsuitslag en 
voor het eerst sinds het bestaan van Halderberge werden wij de grootste partij 
en haalden 4 zetels binnen. Een prestatie van formaat van onze mensen.  
 
Als ik verder naar de toekomst kijk zullen we de komende jaren flink moeten 
investeren in ledenwerving. Dit is een belangrijke taak, want we zien ons 
ledental al enkele jaren iets teruglopen.  Ook moeten we de leden zo goed 
mogelijk van informatie voorzien en hen inzetten voor onze CDA afdeling waar 
dit mogelijk is. Denk hierbij aan diverse projecten die een korte inzet vergen. 
 
De CDA website is ook vernieuwd en voldoet aan de wensen. Wel blijft het 
noodzakelijk om de site te vullen met actuele informatie. Een compliment aan 
Marja en Astrid die hier veel werk voor verzet hebben. 
 
In 2009 zijn door het CDA Halderberge heel wat inspanningen geleverd en ik wil 
iedereen die daaraan een bijdrage heeft geleverd, namens het CDA Halderberge, 
hartelijk bedanken. 
 
 
 
Johan Paantjens, voorzitter 
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2. LEDENAANTAL 
   
 
Per 31 december 2009 bedroeg het aantal leden van onze afdeling 123. Als 
gevolg van overlijden hebben wij helaas in 2009 van 2 leden afscheid moeten 
nemen, terwijl 9 mensen hun lidmaatschap hebben opgezegd. 
Daarnaast hebben we 9 nieuwe leden mogen verwelkomen in onze afdeling.  
Als gevolg van verhuizing van of naar een andere gemeente hebben we er 1 lid 
bij gekregen en zijn we 3 leden kwijtgeraakt. 
 
 

3. SAMENSTELLING EN WERKZAAMHEDEN BESTUUR                                                                         
 

Op 1 januari 2009 bestond het bestuur uit 7 leden en was als volgt 
samengesteld: 

 

Voorzitter:     Johan Paantjens 

Secretaris:      Gied van Lier 

Penningmeester:  Arjaan Jansen 

Bestuursleden:  Kees Groen 

    Leen Ribbens 

    Louise Heijnen 

    Roeland van Woerkom 

 

Van ons bestuurslid Leen Ribbens hebben wij helaas in 2009 afscheid moeten 
nemen. Leen overleed op 20 november 2009. Penningmeester Arjaan Jansen 
heeft het lidmaatschap opgezegd, omdat hij zich niet kon verenigen met de 
houding van het landelijk CDA ten aanzien van de Israël politiek. Ook Louise 
Heijnen is medio november teruggetreden uit het bestuur. 

De taken van het bestuur in 2009 stonden vooral in het teken van de 
voorbereidingen van de verkiezingen voor de gemeenteraad op 3 maart 2010. 
Bovendien heeft de in 2008 opgestarte werkgroep in het kader van een 
grootscheepse ledenwerfactie in dit verslagjaar hier verder uitwerking aan 
gegeven.   

Er hebben 8 bestuursvergaderingen en 2 reguliere gecombineerde vergaderingen 
bestuur/fractie plaatsgevonden in 2009.  

Kees Groen bekleedde het gehele jaar tevens de functie van voorzitter van regio 
Markiezaat en was hij lid van het algemeen bestuur van CDA Brabant. 
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Op 20 mei 2009 werd een speciale thema-avond georganiseerd in het kader van 
de a.s. Europese Verkiezingen. Als speciale gast en spreker was hier Lambert van 
Nistelrooij als kandidaat voor het Europees Parlement aanwezig. 

 

4. SAMENSTELLING FRACTIE 

In de samenstelling van onze politieke vertegenwoordiging is in de loop van het 
jaar geen wijziging opgetreden. Wij waren dan ook als volgt vertegenwoordigd in 
de raad en het college gedurende het jaar 2009: 

 

Jan Paantjens:  Wethouder Onderwijs en Welzijn 

Frank Rockx: Fractievoorzitter               
Commissievoorzitter I&S          
 Commissie MIV (Middelen en Integrale Veiligheid                                                                                            

Kees Rommens: Commissielid B&O (Beheer en Ontwikkeling) 

Ad van Tetering:  Lid commissie I&S (Inwoners en Samenleving) 

Astrid Kleuskens:           Fractieassistent 

 

Er zijn 8 steunfractievergaderingen gehouden waaronder op 20 april een special 
over ruimtelijke visie Halderberge. Alle bijeenkomsten mochten zich op een grote 
belangstelling van onze leden verheugen. Een aantal keren zijn voor deze 
vergaderingen vertegenwoordigers van maatschappelijke organisaties 
uitgenodigd en ontvangen. 

 

5. JAARVERGADERING EN LEDENVERGADERINGEN 

Op 15 april 2009 vond de jaarvergadering plaats in Fidei et Arti te Oudenbosch. 
In deze vergadering vonden o.a. behandeling van jaarverslag, financieel verslag 
en bestuursverkiezingen plaats. Johan Paantjens en Louise Heijnen werden 
herkozen tot het bestuur. 

In ’t Veerhuis te Oud Gastel werd op 17 september 2009 een extra Algemene 
Ledenvergadering gehouden, welke geheel in het teken stond van de 
voorbereidingen voor de a.s. gemeenteraadsverkiezingen. In deze vergadering 
werd o.a. het verkiezingsprogramma definitief vastgesteld en Jan Paantjens 
gekozen tot lijsttrekker 

De najaarsvergadering werd gehouden op 19 november 2008. In deze 
vergadering werd door de leden de definitieve kandidatenlijst 
gemeenteraadsverkiezingen 3 maart 2010 vastgesteld.     
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6.  2009 HET JAAR ERNA OF HET JAAR ERVOOR? 
Door Jan Paantjens 
 
De Engelsen zouden inderdaad zeggen:”the year after or the year before?! 2009 
begon natuurlijk met invullen van de vacature die ontstaan was na het vertrek 
van Geert Huijpen. Daarom dus het jaar nadat….!! De aanleiding en alle andere 
onverkwikkelijkheden hoeven hier niet opnieuw aangehaald te worden want die 
zijn algemeen bekend. De toen nog VVD bracht begin 2009 Cees Lok als 
kandidaat in en het college was weer compleet. 
Ik zal proberen een paar elementen uit het afgelopen jaar er uit te tillen om mijn 
zienswijze over te geven. Het zijn onderdelen waar ik bijna het hele jaar 2009 (of 
langer) mee bezig ben (geweest). Een van de eerste die mij te binnenschoot was 
de hele WMO aanbesteding. In de pers veel negatieve publiciteit hierover. Vooral 
door stemmingmakerij van een paar belanghebbenden. Zo waren er 
zorginstellingen die moeite hadden met het maximum bedrag per uur zorg. Zij 
gingen zelfs naar de rechter. Die oordeelde echter dat de gemeente niets te 
verwijten was en dat de zorginstellingen zelf maar eens wat moesten doen aan 
hun overheadkosten. Daarna kwamen dezelfde zorginstellingen weer in het 
verweer want het personeel zou op straat komen te staan. Na de definitieve 
aanbesteding bleek echter dat het grootste deel van het personeel keurig van de 
een naar de andere zorginstelling ging. Ook werd er geroepen dat de “hulp in de 
huishouden” uitgevoerd zou worden door schoonmakers. Ik zal op het hele 
traject niet te diep in gaan maar uit het feit dat het personeel van de een naar de 
ander ging geeft al aan dat wanneer er vroeger geen schoonmakers waren 
ingezet dat er dat ook nu niet meer geworden zijn. Terugkijkend mag ik stellen 
dat we als Halderberge best een paar kleinere inschattingsfouten hebben 
gemaakt, maar dat we het echt niet slecht gedaan hebben. Alleen de 
beeldvorming in de pers was weer negatief. 
We hebben in 2009 eindelijk ons jongerencentrum kunnen openen. Na de tip van 
een collega raadslid dat de Jagers gingen stoppen en daarop volgend een kijkje 
in hun accommodatie ontstond bij mij geleidelijk aan het beeld dat dat wel eens 
een leuk jongerencentrum zou kunnen worden in een weinig omstreden 
omgeving. Een kijkje met vertegenwoordigers van het jongerenwerk bevestigde 
dat. Dus met het voorstel naar het college. Na wat kritisch kanttekeningen 
weggenomen te hebben, konden we verder. Tekeningen voor aanpassingen, 
overleg met verenigingen in de buurt en aan de slag. Dat laatste duurde ook nu 
weer te lang. Want in mijn beleving zeker een ½ jaar te laat, konden we in 
november het jongerencentrum officieel openen en een lang gekoesterde wens 
van de raad (tijdelijk?) in vervulling brengen.  
Een ander intensief project was natuurlijk de “centrumontwikkeling Oud Gastel”. 
Lang geleden is binnen het CDA er al eens over gediscussieerd mbt verplaatsing 
van de voetbalvelden. Nu toch maar eens contact gezocht met de Statenfractie 
en later Paul Rupp. Wat bleek: enthousiaste ondersteuning van onze plannen. 
Overleggen met allerlei instanties (zoals de Gastelse Ondernemersvereniging), 
scholen, verenigingen en niet te vergeten de ontwikkelaars die natuurlijk met de 
bouw van een nieuwe supermarkt een duidelijk zakelijk belang hadden, volgden. 
Uiteindelijk hebben we het lef gehad de plannen die er lagen van tafel te halen 
en met een heel nieuw en integraal plan voor Oud Gastel te komen. Iedereen is 
het er niet mee eens, maar het plan kan wel op veel draagvlak rekenen. Nu aan 
de gang met de uitwerking.  
Het jaar 2009 was voor mij ook anderszins een bijzonder jaar, want ik werd 
gekozen tot lijsttrekker van het CDA. Bijzonder omdat een groep mensen een 
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bepaald vertrouwen in je stelt en een bepaalde verwachting van je heeft waarvan 
je niet weet of je dat waar kunt maken. Ik heb het niet ervaren als een last maar 
het hield me wel bezig. Gelukkig is het, denk ik, allemaal goed afgelopen maar 
daar kan ik beter over vertellen in het volgende jaarverslag over 2010.                    
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7. HET POLITIEKE JAAR 2009 VAN FRANK ROCKX 
Door Frank Rockx 
 
 

          Het verhaal van 2009 begint vlak voor Kerst 2008. Wethouder Huijpen wordt 
door de Halderbergse gemeenteraad naar huis gestuurd. Meteen in januari wordt 
in Bovendonk te Hoeven tot ieders verrassing Cees Lok aan de overige 
coalitiegenoten en later aan de gemeenteraad ten tonele gevoerd als de nieuwe 
VVD- wethouder. De goede man was in Roosendaal weggestuurd, omdat de 
bouw van een parkeergarage annex paviljoen financieel gierend uit de klauw 
gelopen was. Wie daarmee dacht dat het leed geleden was kwam bedrogen uit. 
Huijpen verzamelde medestanders om zich heen om vervolgens de gevolgde 
werkwijze van de eigen fractie flink te bekritiseren. Dat leidde uiteindelijk tot een 
volledige breuk met de VVD- fractie, die onder de naam Liberaal Halderberge 
verder ging. Blijkbaar kon Christ Hellemons, die eerder al uit de fractie van 
Progressief Halderberge was gestapt en als eenmansfractie door het politieke 
leven ging, het goed met de ex-VVD- ers vinden,want al spoedig werd het 
driemanschap Jan Sep, Cock van de Klundert en Toon Hermus opgeplust tot een 
kwartet. Daar zou het overigens niet bij blijven. En passant werd de naam van 
het kwartet omgevormd tot VDG: het Vrijzinnig Democratisch Genootschap, een 
bijna niet te onthouden naam die ik persoonlijk nooit begrepen heb, maar dat 
terzijde. 

          De rustige zomerperiode werd gebruikt om de gemoederen wat tot bedaren te 
brengen, maar die relatieve rust werd al snel doorbroken, omdat de 
gemeenteraadsverkiezingen van 3 maart 2010 hun schaduwen vooruit  wierpen. 
Alle deelnemende partijen moesten immers met hun kandidatenlijsten aan de 
slag, wat ook weer tot verrassingen leidde. Wethouder Jan Brans, die al een 
flinke poos een uiterst moeizame relatie met zijn eigen fractie onderhield, 
promoveerde het VDG-kwartet tot een quintet en samen met Christ Hellemons 
bezetten zij ook maar meteen de eerste twee plaatsen van de VDG. Twee oud-
progressieven,die 3 oud-VVD-ers aanvoerden. Snapt u het nog? Dat is knap, 
want menig kiezer zou het spoor allang bijster zijn. Al met al heeft ook dit laatste 
jaar van de raadsperiode bol gestaan van conflicten en ruzies binnen de raad. 
Hoewel wij als fractie niet veel aan konden doen heb ik me meermaals als 
raadslid geschaamd om al de verhalen, die in de loop van deze raadsperiode in 
de pers verschenen zijn. Ik hoop van ganser harte,dat die wantoestanden in de 
loop van 2010 tot het verleden zullen behoren.De verkiezingsuitslag, die voor het 
CDA Halderberge bijzonder positief uitpakte, sterkt mij in die hoop...  
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      Een van de grootste uitdagingen in de huidige politiek: De centrumplannen. 
 

 
 
 
 
         De uitvoering van de WMO is een belangrijke taak binnen de gemeente 
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8. HET POLITIEKE JAAR 2009 VAN AD VAN TETERING   
Door Ad van Tetering 
 
Persoonlijk 
Het jaar 2009 is voor mij het tweede jaar dat ik in de raad zit. Dit jaar heb ik de 
commissies Inwoners en Samenleving en Beheer en Ontwikkeling bijgewoond en 
waar nodig mijn bijdrage geleverd. Daarnaast heb ik alle raadsvergaderingen 
bijgewoond. Voor mij een jaar waarin hard is gewerkt en veel werk is verricht. Ik 
ben ook van mening dat de raad in 2009 veel heeft weggezet, waarvan we de 
komende jaren de vruchten kunnen plukken. Jammer dat de pers en ook wij als 
raadsleden vaak alleen aandacht hadden voor elkaar, waardoor de aandacht voor 
wat we gepresteerd hebben in het niet is gevallen. 
 
Enkele getallen 
In 2009 zijn 47 raadsbesluiten genomen en zijn we als raadslid 141 keer 
schriftelijk op de hoogte gebracht door het College of het gemeentelijk apparaat 
over diverse onderwerpen. Vaak waren dit antwoorden op vragen vanuit de raad. 
Je kunt je afvragen of het aantal brieven dat we hebben mogen ontvangen niet 
te veel is. Als ik inschat dat iedere beantwoording inclusief de benodigde 
voorbereiding 8 uur kost, betekent dit een capaciteit van ongeveer een persoon. 
We vragen als raad nogal wat van het college en ambtelijk apparaat.  
 
Projecten 
Voor de centrumplannen zijn de benodigde besluiten genomen. Zo is er voor het 
centrumplan Oud-Gastel een voorkeursrecht opgelegd met de gedachte de 
sportvelden te verplaatsen, waardoor het centrumplan verder kan worden 
ingevuld.  
Voor Bosschenhoofd is het voorbereidingsbesluit plan Maatjens en centrumplan 
vastgesteld, waardoor deze plannen verder kunnen worden opgepakt.  
Voor Hoeven is de verkeersveiligheidsanalyse opgesteld, waardoor de bouw van 
de brede school niets meer in de weg staat. Voor de plaatsing van de 
windmolens in de Hoevense Beemden is de MER-windpark De Hoevense 
Beemden aanvaard.  
Voor Oudenbosch is het voorbereidingsbesluit voor het gebied 
fysiotherapiepraktijk Bosschendijk en Maria ter Engelen vastgesteld. Waardoor 
deze gebieden kunnen worden heringericht.  
Deze lijst is niet compleet maar een greep uit de vele projecten die in 2010 
worden opgepakt om te worden uitgevoerd.  
   
Een aantal projecten waarvan de bouw in 2009 is opgestart zijn o.a. 
appartementencomplex te Hoeven aan de Sint Janstraat en de reconstructie 
Hofgracht. In Oudenbosch is de Haven geheel opnieuw ingericht. Dit is een 
prachtig gebied geworden, waarop we trots kunnen zijn. Daarnaast heeft de wijk 
achter de Basiliek een geweldige facelift gekregen en is de bouw rondom de 
haven verder uitgevoerd. In Oudenbosch zijn tevens een aantal 
waterbergingsprojecten uitgevoerd, waardoor overlast van water wordt 
verminderd. 
In Oud-Gastel/Stampersgat zijn de windmolens in gebruik genomen, waardoor 
we voldoen aan onze milieuopgave. 
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Wet Maatschappelijke Ondersteuning (WMO) 
De WMO is verder weggezet binnen de gemeente. De aanbesteding Hulp bij 
Huishouding heeft plaatsgevonden. De gevoerde procedure is zeer nauwkeurig 
uitgevoerd, waardoor ingediende bezwaren ongegrond zijn verklaard. Gelukkig 
zijn door de aanbesteding geen problemen ontstaan, waardoor hulpbehoevenden 
in de problemen zouden kunnen komen. 
 
Ruimtelijke ordening 
De Ruimtelijke Visie Noord-Brabant 2030 is vastgesteld. Op initiatief van het CDA 
is een avond gediscussieerd over de invulling daarvan. In eerste instantie heeft 
de raad niet ingestemd met het voorstel. De reden hiervoor was dat de gevolgde 
procedures niet correct waren en dat het college en de vertegenwoordigers uit de 
raad in gebreke zijn gebleven. Dit mag een les zijn voor de toekomst.  
 
Bestemmingsplan buitengebied.  
De bebouwingsconcentraties binnen de gemeente zijn bepaald en de procedure is 
opgestart om te komen tot gewenste bouwblokken. Als CDA hebben we er op 
aangedrongen ZLTO hierbij te betrekken. Door een initiatiefvoorstel van het CDA 
zijn de uitgangspunten voor het bestemmingsplan op een drietal punten 
aangepast.  
 
Commotie 
Een aantal onderwerpen heeft in 2009 voor de benodigde commotie gezorgd. Zo 
was het voor Bosschenhoofd onaanvaardbaar dat er geen Spar meer aanwezig 
was. In Oudenbosch zorgde het Open-Plein voor heftige discussies. Hoe breed 
moet het open plein worden en wie gaat dat betalen. Nog steeds is hierover geen 
duidelijkheid. In Hoeven was de reconstructie van de Hofgracht een groot 
rampenplan. Door trillingen zijn diverse woningen beschadigd, waarvoor de 
aannemer aansprakelijk is gesteld. De rondweg heeft een aantal burgers in 
beweging gebracht. Een initiatief van de VDG om het aantal verkeersbewegingen 
door Bosschenhoofd te verhogen heeft het niet gehaald. In Oud-Gastel zijn we er 
ook in 2009 niet in geslaagd de verpauperde bebouwingen in het centrum aan te 
pakken. Helaas hebben we ook niet voor elkaar gekregen in Stampersgat te 
starten met de uitvoering van het centrumplan. De werkgroep Groen en 
Duurzaam heeft ondanks zijn inspanningen geen gehoor gekregen. Hierdoor is de 
werkgroep ontbonden. 
 
Successen CDA-Halderberge 
De motie Buurtbemiddeling is weggezet binnen de organisatie en is vanaf 1 
januari 2010 actief. Gezien de ervaring in andere gemeenten verwachten we hier 
veel van. De subsidiescan is uitgevoerd, en de uitslagen hiervan zijn geborgd 
binnen de organisatie. Dit zal voor de toekomst extra subsidiegelden moeten 
opleveren. Tijdens de algemene beschouwingen is door het CDA er op 
aangedrongen de kaderstellende rol van de Raad te borgen binnen de 
organisatie. Dit wordt door de nieuwe raad in 2010 verder opgepakt. Het 
jongerencentrum in Oudenbosch is geopend. Onze wethouder heeft zich daarvoor 
hard gemaakt.     
 
De fractie van het CDA kan wat mij betreft terugzien op een actief jaar. De goed 
bezochte steunfracties hebben ons daarbij enorm gestimuleerd. De vaak heftige 
discussies hebben ons aangezet  om te komen tot weloverwogen standpunten en 
besluiten. Daarvoor danken wij de steunfractie.  
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heftige discussie tijdens een raadsexcursie  

 

 
 
Dagexcursie van enkele CDA’ers naar enkele grote glastuinbouwbedrijven. Bovendien werd deze nuttige dag op 
een uiterst gezellige wijze afgesloten.  
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9. RUIMTELIJKE ONTWIKKELING IN HALDERBERGE. 
Door Kees Rommens 
 
 
Naast de ontwikkeling van het bedrijventerrein Borgwerf, wat nog goed loopt 
ondanks de crisis, blijken de verkopen gestaag door te gaan, wat goed is voor de 
werkgelegenheid; er zijn nog een aantal andere ontwikkelingen o.a. 
de Rondweg. 
In het jaar 2009 is de discussie over de zuidelijke Rondweg nog steeds 
doorgegaan, vooral in Bosschenhoofd. 
Er is in de gemeenteraad gekozen voor de zuidelijk Rondweg mede, omdat dit 
het meeste verkeer uit de kern van Oudenbosch haalt. Het was de eis van de 
gemeente Halderberge, dat er geen extra verkeer zou zijn in Bosschenhoofd door 
juist deze nieuwe Rondweg; uit prognoses zou blijken dat er alleen een extra 
toename zou zijn door autonome groei (woningbouw). 
Er moesten maatregelen genomen worden om de extra verkeersbewegingen in 
Bosschenhoofd te stoppen; dit heeft geleid tot velerlei reacties. Bij de laatste 
raadsvergadering voor de verkiezingen is het definitieve tracé vastgesteld, 
hopend dat het nieuwe college de uitvoering snel ter hand neemt.  
 
Herziening Bestemmingsplan Buitengebied: 
De herziening van het bestemmingsplan Buitengebied is in volle voorbereiding. 
De uitgangspunten voor deze herziening zijn door het CDA door het indienen van 
een initiatief voostel gewijzigd op drie punten: 
 

• Opnieuw op kaart houden van het doorgroeigebied glastuinbouw; 
• Vergroting  van de opstallen en behoud van schuren en de grootte 

optrekken van 80m2 naar 240 m2  bij overzetten van bedrijf naar 
burgerstatus; 

• Ruimere mogelijkheden voor teeltondersteunende voorzieningen; 
 
Door de gemeente is er inventarisatie gemaakt naar de wensen van de 
agrarische ondernemers voor de bouwblokken. 
Hier is veelvuldig gebruik van gemaakt  door agrariërs. 
Ook alle burgerwoningen in het buitengebied hebben hun wensen kenbaar 
kunnen maken. 
 
Er worden aparte themabijeenkomsten gehouden voor o.a. bouwblok en 
ontwikkeling van bedrijven in de naaste toekomst. 

• Ontwikkeling en kansen glastuinbouw. 
• De mogelijkheden voor de intensieve veehouderij. 
• Mogelijkheden voor de vrijkomende agrarische bedrijfsgebouwen. 

 
Sinds de invoering van de nieuwe Wet Ruimtelijke Ordening zou het voor de 
ondernemers eenvoudig en gemakkelijk worden om de plannen te realiseren, 
kortere procedures, minder regels enz. 
De ervaring leert dat de Provincie nog wel degelijk achteraf toezicht houdt en 
zelfs dreigt met reactieve  aanwijzingen als het opstellen van het 
bestemmingsplan niet strookt met de zienswijze van de provincie. De nieuwe 
gedeputeerde de heer van Geheugten heeft nog veel werk aan de winkel. 
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            De rondweg was het gehele jaar 2009 een actueel onderwerp 
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                                        Zomaar een paar krantenartikelen uit 2009 
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